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Van : Secretaris Auditcommissie
Aan : Auditcommissie
Onderwerp : Verslag Auditcommissie 27 augustus 2019 (openbaar)
Datum : 20 juni 2019

 
Aanwezig
Voorzitter : Dhr. D. Havermans
Leden : Mw. van de Weerd en dhr. W. Quirijnen
Niet-leden : dhr. A. de Jongh (wethouder), dhr. R. van Dinteren (financieel consulent),    

dhr. L. van Dongen (financieel consulent)
Secretaris : Mw. K. Millenaar (griffier)
   
Afwezig
Leden : Dhr. E. van Oosterhout

Toehoorders: -

1.Opening
De heer Havermans opent de bijeenkomst en heet de aanwezigen welkom. 
Dhr. van Oosterhout is verhinderd.

2. Vaststellen verslag auditcommissie 19 juni 2019
Conform.

3. Tussenrapportage 2019-2
Toelichting vanuit de heren van Dongen en van Dinteren:
De 2e Tussenrapportage over 2019 geeft een doorkijk over de inhoudelijke en financiële 
ontwikkelingen vanaf medio april tot en met juli 2019. Op advies van de auditcommissie is 
bij de nu voorliggende Turap ervoor gekozen om de focus te leggen op positieve of 
negatieve afwijkingen op de eerder vastgestelde Turap 2019-1. 
Wanneer er geen afwijkingen zijn, wordt er ook niets opgenomen (zie prog. 4 Onderwijs).
Daarmee wordt de omvang en inhoud van de Turap 2019-2 minder maar verbeterd de 
leesbaarheid. De toegezegde info-grafic is helaas nog niet gerealiseerd kunnen worden. 

In eerste instantie leken de cijfers niet tegen te vallen. Met de kennis van nu (lees RIB 
Jeugdzorg) is er echter sprake van zwaar financieel weer. Het gaat om een tekort van 
432.000 euro PLUS 720.000! Dat laatste cijfer is bekend, maar verder is niet bekend of het 
om een structureel of incidenteel bedrag gaat. Er is m.a.w. nog geen analyse gemaakt.

De auditcommissie is heel tevreden over de omvang van de Turap 2019-2! Er is een 
kwaliteitsslag gemaakt.

Op de vraag van dhr. Quirijnen of de beheersmaatregelen dan geen effect hebben gehad, 
antwoordt de wethouder dat dat klopt. Naar de DR van 5 september toe hoopt hij meer 
informatie te hebben en deze te kunnen delen met de raad.
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Dhr. Quirijnen vraagt waar hij terugziet dat de 432.000 gesaldeerd wordt met de vrije 
algemene reserve? 
Volgens dhr. van Dinteren is dat een kwestie van presenteren. Het saldo is dus o.
Wethouder de Jongh geeft aan dat de risicoreserve ingezet kan gaan worden. Hij is niet blij 
dat de reserve(s) minder word(en).

Gemeld wordt dat de gemeente Steenbergen geen tekorten zou hebben op de jeugdzorg. 
De afdeling financiën zal Steenbergen bellen.

Dhr. Havermans komt terug op het specifiek opnemen van besluiten in het Turap-
raadsvoorstel/raadsbesluit. Het raadsvoorstel zou de indruk kunnen wekken dat de raad 
enkel geïnformeerd wordt, maar de raad neemt met het instemmen met de Turap wel 
degelijk besluiten om allerlei kredietoverschrijdingen/mutaties op investeringen goed te 
keuren. Maak e.e.a. inzichtelijk door zaken zo expliciet mogelijk neer te schrijven.

Dhr. van Dinteren geeft aan dat in het raadsbesluit specifiek verwezen wordt naar tabellen. 
Het is nogal een lijst indien alle besluiten specifiek in het raadsbesluit opgenomen moeten 
gaan worden.
In de Turap 2019-3 wordt nog nader gekeken naar dit punt. Wellicht dat in de tabellen nog 
extra aanduidingen opgenomen kunnen worden. Daarnaast staat ook de financiële 
verordening op de rol om aangepast te worden. Hierbij kan ook nog eens bekeken worden 
in welke gevallen c.q. bij welke afwijkingen er naar de raad gegaan dient te worden. 
Afgesproken wordt dat deze verordening ook eerst in de auditcommissie besproken zal 
worden.

4. Vergaderschema auditcommissie 2019-2020

Afgesproken wordt dat standaard voor iedere DR een auditcommissie ingepland gaat 
worden. Mochten er geen zaken te bespreken zijn, dan hoeft de vergadering geen 
doorgang te vinden.

De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging.


